
Retsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 25. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 947
Hvor mange af de afgørelser, truffet på det familieretslige område (f.eks. sam-
værs- og forældremyndighedssager) i Statsforvaltningerne, er efterfølgende
påklaget til Familiestyrelsen. Tallene ønskes for 2007, 2008, 2009 og 2010.
Endvidere for 2011 hvis muligt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2010-11
REU alm. del Spørgsmål 947
Offentligt


